
Fra undertegnede borger

Ønsker venligst svar på følgende spørgsmål vedr forældrepålæg (jf. Serviceloven):

1: Undertegnede borger ønsker eksempel/ekempler på, hvordan ministerens
bebudede styrkelse af forældrepålæg kan se ud i praksis, dvs. hvad menes der
konkret med at styrke brugen af forældrepålæg? (jf. Information, d. 24/4/2013,under 
overskriften ”Minister: Nydanske forældre skal hjælpes med opdragelse”, Information, 22/4/2013). 

2: Betyder en styrkelse af brugen af forældrepålæg, at forældrepålæg generelt bør 
bruges på et tidligere tidspunkt over for forældre, når kriterierne for at give 
forældrepålæg er opfyldt, og uanset om forældrene er flygtninge, kvoteflygtninge 
eller danskfødte?

3: Betyder en styrkelse af brugen af forældrepålæg, at forældrepålæg generelt bør 
bruges af flere kommuner over for forældre, når kriterierne for at give 
forældrepålæg er opfyldt, og uanset om forældrene er flygtninge, kvoteflygtninge 
eller danskfødte?
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